

KAOHSIUNG AMERICAN SCHOOL

PREPARING BALANCED INDIVIDUALS, INDEPENDENT LEARNERS, AND GLOBAL CITIZENS

Dr. Thomas Farrell *Superintendent of Schools*
Dawn Rock *HS Principal*



Parker J. Beverage *Assistant Superintendent*
Dawn Kenniston *ES & MS Principal*

15-Dec-2014

Dear Parents,

Our 2nd semester of 2014~2015 lunch program will be from Jan. 05, 2015~Jun. 10, 2015.

Mitty Catering Company will provide KAS school lunch. Here is additional information:

1. There will be **two** main dishes for students to pick from each day. Students may pick one main dish every day. The meal also comes with three side dishes, fruit, dessert or drinks.
2. The caterer will prepare the dishes and utensils. They will clean and dry them everyday.
3. **G6~G12 students** who order lunch will get a lunch card for the whole semester. Students must remember to bring their lunch cards when they go to lunch every day. If students lose their lunch cards, they need to come to the Elem/Sec Office (Ms. Denise Wu) to get new card. Please be noted that an administration fee (**NT\$200**) will be charged. Or, they can pay NTD\$ 20 each day for temporary lunch pass.
4. **To PK & Kindergarten parents:** Please circle the main dish daily for your child, and the lunch will be delivered to each classroom at the lunch time.
5. Cash is not accepted for a meal on the spot.
6. **Fee:**
 - The lunch fee for **PK~G5** is **NT\$6,600** and for **G6~G12** is **NT\$7,500**.
 - You will enjoy the **Early Bird Rate** if you pay before **Jan. 05, 2015**, which is **PK~G5: NT\$6,100, G6~G12: NT\$7,000**.
7. **Payment Method:**
 - Please pay the lunch fee with the invoice in any E-Sun Bank (without service charge). Please be noted there will be service charge if pay through ATM or other banks.
 - After the due date, please turn in the **"Exact Amount" (No Early Bird Rate)** together with the invoice to Elem/Sec Office (Ms. Denise Wu).
 - Please ignore this invoice if you are not interested in ordering lunch.
8. There is **No Refund** under any circumstances.

~~*Thank You*~~

WWW.KAS.TW

office +886-7-5830112 #35 Sheng Li Road, Tzuo-Ying, Kaohsiung (81351), Taiwan fax +886-7-5824536

親愛的家長：

2014年12月15日

2014~2015 學年度第 2 學期的午餐服務將由**米提**食品公司提供。這一期的午餐將從 **2015年01月05日**開始至 **2015年06月10日**，以下是有關午餐服務的說明：

1. 每天提供**2樣**主食讓學生選擇，另外搭配**3樣**配菜、甜點、水果及飲料。
2. 餐廳會準備取餐盤、用餐盤以及餐具，並於每天學生用餐後清洗及烘乾。
3. **G6~G12**的學生會拿到一張整學期使用的午餐卡，每日需憑卡用餐，若學生遺失餐卡可至辦公室向 Ms. Denise申請補發，並將酌收餐卡工本費**NT\$200元整**，或學生也可選擇**每日付費20元**，使用臨時餐券用餐。
4. **PK**以及**K**的家長請先幫孩子逐天圈選出主菜，午餐會於每日用餐時間送至各班教室。
5. 不接受現金當場購買午餐。
6. **午餐費用：**
 - 貴子弟在**PK~G5**餐費是**NT\$6,600**，而**G6~G12**的學生餐費是**NT\$7,500**。
 - 若您於**2015年01月05日**之前繳費，將享有優惠價，**PK~G5**為**NT\$6,100**，**G6~G12**為**NT\$7,000**。
7. **繳費方式：**
 - 請持繳費單於任何玉山銀行繳交費用（無需手續費）。您也可以攜帶此繳費單至其他銀行或使用ATM轉帳繳款，請注意匯款/轉帳將酌收手續費用。
 - 若超過繳費期限，請將**正確金額**連同繳費單一併交至中小學辦公室給Ms. Denise Wu
 - 若您不訂學校午餐請無需理會此午餐繳費單。
8. 一旦午餐服務開始進行，將不予退費。

~感謝您~